

# Hearts for Malaysia 馬來西亞情懷

Stella & Matthew 王允志. 關麗虹

# 代禱信第3封



探訪立卑剛信主的李先生也帶他兒子李偉坤決志信主



與短宣隊在立卑服事



與大專組分享



師母在姊妹組分享



牧師在樂齡團契分享



陳德暉弟兄在忠主堂分享



楊恩堂首次姊妹聚會

我們計劃在 2020 年在馬來 西亞逗留四個月. 春天和秋 天各兩個月. 我們盼望您 能與我們同工, 您在那方面 的參與, 我們都萬分的感激. 以下是我們的建議的 3 P:

代禱(Pray),

奉獻 (Pay),

#### 參與(Participate)

We plan to go to Malaysia next year for two months in the Spring and Fall. We hope and deeply appreciate if you can partner with us with any or all of 3 Ps: Pray, Pay and Participate.

#### • 代禱 (Pray)

西馬宣道會福音工作的 順利發展

> Malaysia Alliance church: smooth development of gospel ministry

西馬宣道會牧者同工的 身體健康及熱心服事主

> Malaysia Alliance church: pastoral coworkers – good health and serving the Lord fervently

 西馬宣道會經濟資源的 需要,每月貸款付額 馬 幣\$12,000

Malaysia Alliance church: financial needs. The monthly loan payment is RM\$12,000.

 在立卑,牧師在膠園不 慎摔倒,左肩受傷,已在 醫治中,盼盡快復原.

> Pastor fell in Kuala Lipis and hurt his left shoulder. Its been treated. Pray for speedy recovery.

神為我們開更多福音的 門

God to open more opportunities for preaching the gospel

• 更多肢體願意參與宣教 工作(3 P)

More brothers and sisters to participate in the mission work (3 P).

#### 奉獻(Pay)

 我們去宣教工場的旅費 是完全自己支付.不需要各位擔負.需要支持 的是事工開支,這些開 支也直接及間接的幫助 西馬宣道會.

Our personal travel costs will be our own responsibility. You need not contribute. The ministry expenses which will directly or indirectly benefit Malaysia Alliance Churches do need your support.

今年的預算已經華聯會 批准,但實際的資源來 自各人及教會的奉獻. 預算的目標是加幣一萬 五千加幣. 目前仍缺一 半.

The ministry budget approved by CCACA this year is CAD\$15,000 which is totally relied on your donation. We have only received half of the necessary fund.

 您可寄支票到華聯會 (You can send cheque to CCACA)

> 支票支付給 (payable to) CCACA

80 Nashdene Road, Unit 223-228

Scarborough, ONTARIO M1V 5E4

備註 (Designate): MAT – Malaysia

• 您也可以上網ccaca.org (or donate on line by credit card)

用信用卡 MAT 一欄 奉 獻 (designated to MAT)

然後另發電郵給 revmwong@gmail.com (為確保奉獻到正確的 特約帳號)

- Then send a note to revmwong@gmmail.co
  m to ensure it reached the designated account.
- 無論是用支票或是用信用卡,請清楚註明您的

正式報稅英文全名,及 正確回寄地址.網上奉獻的,即時就可下載合 法報稅收據.用支票的 奉獻報稅收據將由華聯 會在明年年初寄給您.

No matter donating by cheque or credit card, please make sure you clearly print your legal English name. Donate online can download your receipt immediately. Donate by cheque will receive the receipt by mail in the early following year.

無論奉獻多少,衷心感謝各位在經濟上的支持。

Whatever amount you can contribute, we are gratefully to your financial partnership.

### • 參與 ( Participate)

 我們在馬來西亞期間, 如果想來探望並深入瞭 解宣教工作,無限歡迎. 請盡早通知,以便安排.

While we are in Malaysia, you are welcome to visit us in order to gain a deeper understanding of our work there. Please let us know in advance, so we can make the necessary arrangement.

在策劃中的"馬來西亞 宣教探訪團".將設有12 周來本地實地體驗文 化,歷史,食物,服事,地 理環境,休息,禱告,靈 修並與本地教會建立友 誼.

The planning of "Vision Tour of Malaysia": If feasible, there will be a 1-2-week personal experience of the local culture, history, geography, food and ministry. There will also be time for rest, prayers, devotions and building friendship with the local churches.

## Contact us: (與我們 聯絡)

Cell (手機) 604-671-9703

Phone (國際電話) 604-337-2485

Email (電郵):

revmwong@gmail.com

Whatsapp: +16046719703

WeChat ID:

yvr-tiger-wong



#### 陳德暉(Donald)弟兄訪後感言

"...在此兩天的探訪,觀察 及與其中一些肢體溝通,我被 他們對教會事工的熱誠參與, 對新堂的負責任心,都提醒自 己起初對福音事工的心志及承 諾。

我鼓勵大家可以考慮組織「短宣/旅遊」來此對本地華人宣 道會的工作有更多的認識,可 以在普世差傳事工上更加多加 記念,更可以在金錢上透過加 拿大華人宣道會聯會奉獻支持 王牧師、師母在大馬這地方的 教服待及此地教會的須要。"

